

## MB & F



### Legacy Machine No1

With its monumental central balance, magnificently decorated movement, fully independent dual time zones, unique vertical power-reserve indicator and elegant annular case, Legacy Machine No1 is a tribute to the great innovators of traditional watchmaking, and an authentic MB&F Horological Machine. The idea took seed when Maximilian Büsser got to wondering what he would have invented had he been born a century earlier... a question he answered with help from the friends with whom he imagined this unique timepiece. The in-house movement is testimony to the immense talent of its creators: Jean-François Mojon who rose to the challenge of imagining the calibre from a blank sheet, and Kari Voutilainen who guaranteed the historical accuracy of the style. This three-dimensional "machine" is true to the imposing construction of nineteenth-century pocket watches, with superlative finishing throughout in the finest Legacy spirit.

Movement	Hand-wound with single barrel, bespoke balance wheel floating above the dials, 279 parts, 23 jewels, 18,000 vib/h, 45-hour power reserve
Functions	Hours, minutes, independent dual time zone and power reserve
Case	18K pink gold or grey gold, 65 parts, 44 mm Domed sapphire crystal, anti-reflective on both sides, and sapphire crystal caseback Crowns at 4 o'clock to set the time and wind the right dial, and at 8 o'clock to set the time of the left dial
Dial	Balance wheel in the centre Dials at 3 and 9 o'clock for local time and dual time zone Vertical power-reserve indicator at 6 o'clock
Bracelet/Strap	Hand-stitched black or brown alligator with matching 18K gold buckle

## MB & F



### Legacy Machine No1

Avec son imposant balancier dominant les cadrans, son mouvement magnifiquement décoré, ses deux zones horaires entièrement indépendantes, son indicateur réserve de marche vertical - unique au monde - et son élégant boîtier annulaire, la Legacy Machine No1 est à la fois un hommage aux grands noms de l'horlogerie et une authentique Horological Machine tridimensionnelle de MB&F. Si l'idée a germé lorsque Maximilian Büsser s'est demandé ce qu'il aurait inventé s'il était né un siècle plus tôt, c'est bien entouré de ses amis qu'il conçoit cette pièce inédite ! Le mouvement manufacturé, conçu à partir d'une feuille blanche, témoigne de l'immense talent de ses créateurs : Jean-François Mojon a relevé le défi du calibre et Kari Voutilainen a garanti la précision historique du style. Fidèles aux montres de poche du XIXe favorisant les imposantes architectures aériennes, raffinement et finitions ont été appliqués jusqu'aux moindres détails dans le plus pur esprit de Legacy.

Mouvement	Mécanique à remontage manuel avec barillet simple, balancier exclusif flottant au-dessus des cadrans, 279 composants, 23 rubis, 18'000 Alt/h, réserve de marche de 45 heures
Fonctions	Heure, minute, second fuseau horaire indépendant et réserve de marche
Boîtier	Or rose ou gris (18K), 65 composants, 44 mm Dôme en saphir traité antireflet des deux côtés et fond transparent Couronnes à 4h pour remontage et réglage de l'heure sur le cadran droit et à 8h pour le réglage de l'heure sur le cadran gauche
Cadran	Balancier dominant au centre Cadrans à 3h et 9h pour heure locale et second fuseau horaire Réserve de marche à indicateur vertical à 6h
Bracelet	Alligator noir ou brun cousu main avec boucle à ardillon en or (18K) assortie